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Protokół Nr XVII/12 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 30 marca 2012 roku 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak o godz. 13:00 otworzył 

XVII/12 Sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

 

Oprócz radnych w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński, Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława 

Adamowska, Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radny Rady Powiatu w Pile 

Stanisław Jendrzejewski, Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych: Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Maria Klóska, Dyrektor Gminnego Centrum 

Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt,  Dyrektor Szkoły Podstawowej w Łobżenicy Renata 

Grochowska, Dyrektor Przedszkola Publicznego w Łobżenicy Iwona Gajdzińska, a także 

Komendant Posterunku Policji w Wyrzysku Jarosław Wojciechowski, Kierownik Posterunku 

Policji w Łobżenicy Karol Tatera, Radca Prawny Urzędu Miejskiego w Łobżenicy Gabriela 

Reszkowska, Sołtysi oraz rodzice dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej                  

w Luchowie i przedstawiciele prasy lokalnej. 

 

Ad. 2 

W dalszej części Rada Miejska w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 

przyjęła protokół Nr XVI/12 z obrad Sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 24 lutego 2012 

roku. 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano, radnym porządek obrad  

XVII Sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 
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Następnie poinformował, że na Komisjach Rady Miejskiej, które odbyły się przed sesją  

szczegółowo omawiano materiały uwzględnione w porządku obrad XVII/12 Sesji Rady 

Miejskiej Łobżenicy i zaproponowano wycofanie punktu 14 porządku obrad tj. podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z Centrum 

Profilaktyki i Aktywności Społecznej „ Kwadrat” w Łobżenicy. 

Zapytał czy są inne propozycje zmian do porządku obrad XVII/12 Sesji Rady Miejskiej w 

Łobżenicy. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie wprowadzone do porządku obrad zmiany tj. 

wykreślenie 14 punktu porządku obrad. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym – 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się”      

i głosów „przeciw” nie stwierdzono przyjęła porządek obrad wraz z poprawkami 

w brzmieniu jak niżej: 

 

1. Sprawy organizacyjne.  

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Rozpatrzenie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Łobżenica za rok 2011. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych 

za rok 2011. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

9. Informacja o stanie realizacji uchwał, wniosków, interpelacji oraz wydanych 

zarządzeniach w II półroczu 2011 roku.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie funduszu sołeckiego na 

rok 2013. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łobżenica na rok 

2012. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia procentowych stawek 

adiaceńskich od podziału nieruchomości. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła 

na zakup usług Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady 

korzystania ze świetlic       na terenie Gminy Łobżenica. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Gmin 

Krajna w Złotowie. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia na własność Gminy Łobżenica 

budynku mieszkalnego po byłej kolejce wąskotorowej. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości 

położonej na ulicy Złotowskiej 31 w Łobżenicy. 

18. Rozpatrzenie pisma Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Luchowie w sprawie 

odwołania od uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji szkoły. 

19. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Wolne wnioski i głosy. 

21. Zakończenie obrad sesji. 

 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Eugeniusza Cerlaka o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy Łobżenica w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 24 lutego do 30 marca 2012 roku, które 

stanowi załącznik nr 2 do protokółu. 

 

Następnie poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i wnioski z ostatniej Sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy zostały udzielone. 

W sprawie wniosków, które podjęto na ostatnich Komisjach Rady Miejskiej powiedział, że 

odniesie się do nich w terminie późniejszym po dokładnym zapoznaniu się z nimi. 
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W dalszej części poinformował, że w dniu 29 lutego 2012r. aktem notarialnym o numerze 

959 nieodpłatnie przejęto z Agencji Nieruchomości Rolnych w Pile na własność gminy 

działkę numer 18/1 w Wiktorówku.  

Gmina Łobżenica w dniu 6 lutego 2012r. otrzymała decyzję stwierdzającą nabycie z mocy 

prawa własności nieruchomości gruntowej położonej na terenie wsi Trzeboń o numerze 

geodezyjnym 42/7  i powierzchni 1,69 hektara objętej księgą wieczystą prowadzoną przez 

Sąd Rejonowy w Złotowie. Jest to działka przy jeziorze, która będzie wydzierżawiona w 

drodze przetargu nieograniczonego z zastrzeżeniem prowadzenia na tym terenie hodowli.  

Na dzień 2 kwietnia został ogłoszony przetarg trzeci ustny nieograniczony na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego numer 2 położonego w miejscowości Łobżenica przy ulicy Sportowej 25. Cena 

wywoławcza wynosi 115 000zł. 

Ogłoszono również drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej we wsi Dźwierszno Małe o numerze 257/3 o powierzchni 4960m, 

cena wywoławcza wynosi 30 000zł, a także przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego numer 8 położonego w miejscowości Rataje. 

W dniu 29 marca Gmina Łobżenica uzyskała decyzję od Wojewody Wielkopolskiego w 

sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Łobżenica działki numer 21 o 

powierzchni 2,28ha, na której zlokalizowana jest Szkoła Podstawowa w Fanianowie. Po 

uprawomocnieniu się decyzji zostanie złożony wniosek do Sądu Rejonowego w Złotowie o 

uregulowanie w księdze wieczystej praw Gminy do powyższej nieruchomości. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Odnosząc się do przedłożonego sprawozdania zapytała co było przyczyną obniżenia 

subwencji oświatowej dla Gminy Łobżenica. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że jednym z czynników obniżenia subwencji oświatowej jest zmniejszona 

liczba dzieci. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

W sprawie wypowiedzenia umowy przez Firmę BETA BUS przewoźnika świadczącego 

usługi w zakresie dowozu dzieci do szkół zapytał kiedy wypowiedziano tą umowę, jaki był 
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okres na wypowiedzenie i dlaczego w umowie nie zawarto zapisu o ewentualnej zmianie 

stawki za kilometr w związku ze zmianą cen paliwa. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że umowa została rozwiązania w trybie ustawowym zgodnie z przepisami o 

zamówieniach publicznych  

Powiedział, że od kilku lat stosowane są umowy, w których określana jest stała stawka za 

kilometr. Wcześniej nie było potrzeby wprowadzania zapisu dotyczącego zmiany stawki na 

skutek zmian cen paliwa. Ceny paliwa w ostatnim czasie znacznie wzrosły, a wprowadzenie 

aneksu do takiej umowy jest niemożliwe. Stąd konieczność rozwiązania umowy. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Uzupełnił, iż była to umowa korzystna dla Gminy. Do tej pory drastyczny skok paliwa nie 

miał miejsca. Zrozumiałe jest stanowisko drugiej strony, gdyż opłacalność za świadczenie 

usług przewozowych spadła do zera i dlatego doszło do wypowiedzenia umowy.  

To, że taki zapis nie został zawarty w umowie, to było świadome działanie Gminy. Chodzi o 

to aby oferty były najkorzystniejsze w ramach ceny paliwa. która obowiązuje. Wybrana cena  

stosowana jest do końca umowy. Stąd nie zawarto zapisu negocjacyjnego ceny.  

 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy                      

z działalności międzysesyjnej.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy 

z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 5 

Radny Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Przedstawił informację z ostatniej sesji Rady Powiatu w Pile, która odbyła się w dniu            

29 marca 2012 roku. Rada Powiatu w Pile zajmowała się następującymi sprawami: 

- przyjęła informację Starosty z pracy zarządu Powiatu w Pile w okresie międzysesyjnym, 

- rozpatrywała skargę na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w 

Pile, 
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- przyjęła informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Powiatu 

Pilskiego w 2011, 

- przyjęła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu pilskiego w 

2011r, 

- przyjęła informację Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

weterynaryjnego na terenie Powiatu Pilskiego w 2011r, 

- przyjęła informację Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Pile z zakresu 

realizacji zadań za rok 2011, 

- przyjęła informację o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Pilskim w 2011r, 

- przyjęła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pile za 

2011r, 

- przyjęła informację w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej w Powiecie Pilskim, 

- podjęła uchwałę w sprawie Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Pilskim na 

lata 2012-2014, 

- podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Pilskim na lata 2012-2015, 

- podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Powiatu Pilskiego 

spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania. 

- podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej 

budynkiem myjni samochodowej oraz przyznania pierwszeństwa nabycia najemcy tej 

nieruchomości, 

- podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pilskiego na lata 2012-2022, 

- podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu powiatu na rok 2012. 

- podjęła uchwalę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów osobowych stałych 

Komisji Rady Powiatu w Pile. 

- podjęła uchwałę w sprawie rozkładu pracy aptek w Powiecie Pilskim, 

- podjęła uchwałę w sprawie podziału środków PEFRON-u. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Łobżenica 

za okres od 1 styczna do 31 grudnia 2011r. została przekazana radnym w formie pisemnej 
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była również szczegółowo omawiana na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Materiały stanowią załącznik numer 3 do niniejszego protokołu. 

Prosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzeja Mojsiewicza o przedstawienie stanowiska 

Komisji w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Poinformował, że Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej              

i Porządku Rady Miejskiej zapoznała się z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku na 

terenie Gminy Łobżenica, podjęła również szeroką dyskusję w tym temacie. Członkowie 

Komisji uważają, że po wielu latach złej sytuacji w zakresie ładu, porządku, bezpieczeństwa  

i funkcjonowania policji w naszej Gminie nastąpiła w ostatnim roku znaczna poprawa. Dodał, 

że jest to nie tylko spostrzeżenie Komisji  ale również społeczności lokalnej.  

Zadowalające jest to, że policja jest widoczna zarówno w patrolach samochodowych jak          

i pieszych. 

Komisja zwróciła uwagę na kwestię,  która miała być przedmiotem wyjaśnienia, a 

mianowicie jak się ma realizacja działań w zakresie przestrzegania prawa lokalnego a 

mianowicie realizacji uchwał Gminy przy udziale policji. 

Kolejna sprawa dotyczyła konieczności zintensyfikowania działań w zakresie wykrywania     

i zwalczania zjawisk narkomanii.  

Poruszano również sprawę przyszłej współpracy policji z Gminą Łobżenica w ramach 

porozumienia, które zostanie w najbliższym czasie podpisane. 

 

Komendant Posterunku Policji w Wyrzysku Jarosław Wojciechowski 

Podziękował za dobre słowa skierowane pod adresem funkcjonariuszy policji. Następnie 

oznajmił, że rok 2011 był trudnym rokiem, był to okres zmian strukturalnych na 

Komisariatach Policji w naszym regionie. Działania te dały pozytywne rezultaty. Udało się 

ograniczyć dynamikę przestępczość, a efektywność pracy policjantów w wielu kategoriach 

uległa znaczącej poprawie.  

Podkreślił, że przedstawione w materiałach wskaźniki pokazują, że skuteczność działań 

policji wzrosła, ale najważniejsze jest poczucie bezpieczeństwa mieszkańców. 

Na koniec dodał, że podejmowane będą w dalszym ciągu działania w celu osiągnięcia jeszcze 

lepszych efektów niż w roku poprzednim. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wyraził swoje zadowolenie, iż współpraca policji z samorządem gminnym przynosi 

pozytywne efekty. 

Podkreślił, że w interesie naszym jest ogólnie pojęte bezpieczeństwo i poczucie 

przestrzegania prawa, a także pewność naszych obywateli, że w razie jakiegoś zdarzenia mają 

dokąd się zwrócić ze swoim problemem.  

Dotychczas były takie sytuacje, że nie zawsze można było liczyć na pomoc funkcjonariuszy 

policji. Dzisiaj jest inaczej współpraca jest pozytywna, relacje są poprawne.  

Dobrze wiemy, że zasoby policji są niewystarczające. Gmina w sytuacjach gdy zachodzi 

potrzeba zapewnienia podstawowych standardów bezpieczeństwa, udziela wsparcia policji 

pomimo tego, iż również dysponuje ograniczonymi środkami finansowymi w budżecie. 

Na koniec w imieniu Władz Gminy podziękował funkcjonariuszom policji za dobrą 

współpracę, życzył im dalszych sukcesów i rosnących wyników w pracy. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Zaproponował aby oklaskami wyrazić powyższe podziękowania dla służb policji.  

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że sprawozdanie z realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych za 

rok 2011 zostało przekazane radnym w formie pisemnej, było również szczegółowo 

omawiane na Komisjach Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Prosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisławę Bosak o przedstawienie stanowiska Komisji w tej 

sprawie. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poinformowała, że Komisja Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy przyjęła informację o imprezach kulturalnych, rekreacyjnych               

i integracyjnych zrealizowanych przez Gminne Centrum Kultury we współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i sołectwami w roku 2011. 

Należy stwierdzić, że: 

1. oferta była bogata i urozmaicona, były imprezy masowe i kameralne, 
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2. kierowana do różnych grup wiekowych i o różnych wymaganiach, 

3. odbyło się ponad 70 imprez plus imprezy związane z organizacją ferii zimowych dla 

dzieci we współpracy z Pełnomocnikiem Burmistrza ds. Uzależnień, biblioteką i Izbą 

Muzealną, 

4. przeważały imprezy masowe, kierowane do ogółu mieszkańców, 

5. najważniejsza z nich to Ogólnopolska Impreza Ekologiczna „Naturalisko”, która już 

na stałe wpisała się w kalendarz imprez najbardziej popularnych wśród mieszkańców 

Łobżenicy i całej Gminy, 

6. pojawiły się nowe propozycje imprez plenerowych we współpracy z sołectwami, bądź 

też z ich inicjatywy, np.” Modellot”, czy „Pyrlandia”, 

7. ciekawym pomysłem było wzbogacenie oprawy uroczystości patriotycznych przez 

formację ułanów, a na szczególne uznanie zasługuje widowisko 1 września, które 

zrobiło ogromne wrażenie na mieszkańcach, a w szczególności na młodzieży szkolnej. 

Była to dla nich „żywa lekcja historii”, 

8. oprócz imprez masowych, odbywały się imprezy kameralne służące zadumie, 

refleksji, bądź upamiętnieniu ważnych wydarzeń czy też Ludzi np. salonik prezentacji, 

spotkania poetyckie itp. 

9. nowością są „żywe lekcje historii” organizowane w Izbie Muzealnej  

10.  organizowane są też różne konkursy mające na celu propagowanie historii i tradycji 

naszego regionu. 

Komisja docenia zaangażowanie dyrektora GCK i jego otwartość na współpracę oraz 

wszystkich pracowników. 

Mankamentem wielu organizowanych imprez jest niska frekwencja publiczności, a także 

znikomy udział młodzieży. Należy zastanowić się co jest tego przyczyną, czy brak 

powszechnej informacji, czy może oferta mało interesująca dla młodzieży?  

Drugą częścią jest Kalendarz Imprez Sportowych. Członkowie Komisji Oświaty, Polityki 

Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady Miejskiej w Łobżenicy zapoznali się ze 

sprawozdaniami poszczególnych klubów sportowych. Należy przyznać, że imprezy sportowe 

organizowane są głównie w oparciu o organizacje pozarządowe, które z tego zadania 

wywiązują się  bardzo dobrze. Jest to Ludowy Zespół Sportowy „JEDNOŚĆ”, Klub Sportowy 

„POGOŃ”, Stowarzyszenie Sportowe „KORONA DĘBNO”. Zadawalający jest fakt, iż 

można scedować niektóre zadania Gminy na organizacje pozarządowe.  
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Sztandarową imprezą sportową jest Bieg Graja, który być może zmieni swoją formułę, 

dlatego też Komisja zaproponowała aby dokonać podsumowania tegorocznej imprezy w celu 

wypracowania wniosków na następny rok.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Otworzył dyskusję w powyższej sprawie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie 

sprawozdanie z realizacji Kalendarza Imprez Kulturalnych i Sportowych za rok 2011. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” 

oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie z realizacji Kalendarza 

Imprez Kulturalnych i Sportowych za rok 2011, które stanowi załącznik numer 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii zostało 

przekazane radnym w formie pisemnej było również omawiane na Komisjach Rady Miejskiej 

w Łobżenicy.  

Prosił Przewodniczącą Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisławę Bosak o przedstawienie stanowiska Komisji w tej 

sprawie. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poinformowała, że Komisja Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w roku 2011. 

Stwierdza, że: 

1. Realizowano zadania profilaktyczne i edukacyjne w stosunku do  osób uzależnionych, 

współuzależnionych, a także dzieci i młodzieży przy współpracy ze Szkołami naszej 

Gminy organizując debaty, spotkania i cykle zajęć „Zanim spróbujesz”, „Alkohol – 

zagrożenia i skutki”. 
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2. Współudział w realizacji programu miało też Towarzystwo Przyjaciół Dzieci, Gminne 

Centrum Kultury i Ośrodek Pomocy Społecznej.  

3. Komisja docenia działalność Świetlic Terapeutycznych oraz ich znaczenie i wartość w 

procesie wychowawczo-opiekuńczym dzieci.   

4.  Członkowie Komisji zwrócili uwagę na konieczność częstszych  kontroli punktów 

sprzedaży alkoholu, uważają, że 2 kontrole w roku to zdecydowanie za mało. 

5. Cieszy fakt, że pośród wszystkich uzależnień dostrzeżono uzależnienie dzieci              

i młodzieży od komputera i w związku z tym przeprowadzono szkolenie nauczycieli w 

programie „Magiczne Kryształy”. Uważamy, że realizację programu w szkołach 

mógłby koordynować Pełnomocnik Burmistrza. 

6. Komisja uważa, że wdrażanie Programów Profilaktycznych oraz rozwiązywania 

problemów alkoholowych jest konieczne i potrzebne społeczeństwu, lecz by 

zwiększyć ich efektywność należy wyciągać wnioski z realizacji dotychczasowych, 

 dlatego Komisja  wnioskuje o:  

 sprawozdania, które uwzględnią dane ilościowe, jakościowe i porównawcze oraz 

zakończone będą wnioskami na następny rok, 

 rozważenie możliwość utworzenia następnych świetlic socjoterapeutycznych na bazie 

wyremontowanych świetlic wiejskich, 

 zwiększenia częstotliwości kontroli w sklepach sprzedających alkohol, przynajmniej 

raz w miesiącu, 

 zintensyfikowania działań profilaktycznych wobec młodzieży w zakresie stosowania 

używek i narkotyków, 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Podkreślił, że temat ten interesował Radę szczególnie, różne aspekty poruszone zostały na 

posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Bardzo niepokojący jest pogłębiający się problem 

spożywania środków psychoaktywnych w naszym środowisku. 

Okazuje się, że obowiązujące programy w tym zakresie są niewystarczające, dlatego 

rozważana była kwestia dotycząca stworzenia odrębnego programu, który bardziej uwypuklał 

by i rozszerzał  problem narkomanii w Gminie.  

Uważa, że w najbliższym czasie należałoby się nad tym tematem zastanowić i wypracować 

skuteczniejsze metody profilaktyki w tym zakresie.  
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Na koniec powiedział, że Komisje Rady sugerowały również aby przyszłe sprawozdania 

kończyły się podsumowaniem finansowym przedstawiającym kwoty, które zostały 

wydatkowane na poszczególne przedsięwzięcia. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Poinformował, że członkowie Komisji zajmowali się szczegółowo tym tematem. Zwrócono 

uwagę na konieczność zabezpieczenia w przyszłych budżetach Gminy większych środków 

finansowych na działania profilaktyczno-zapobiegawcze w zakresie narkomanii.  

Apelował, do przedstawicieli prasy lokalnej aby poświęcili kilka artykułów tematowi 

narkomanii i aby przeprowadzili rozmowy z przedstawicielami policji, gdyż odczucia 

społeczne w zakresie walki policji z narkomanią są negatywne tzn. wydaje się, że policja zbyt 

mało aktywnie działa w zakresie prewencji tj. kontroli szkół i innych punktów pod kątem 

posiadania środków odurzających. 

Okazuje się, iż funkcjonariusze policji mają w tym zakresie związane ręce określonymi 

przepisami prawa, a o czym jest kompletny brak informacji wśród społeczeństwa. 

Dobrze było by przekazać tą informację szerszej masie społecznej, aby wiedzieli, że to nie są 

zaniedbania, czy też niechęć do walki z narkomanią ze strony policji lecz niewłaściwe 

przepisy prawa i powinni zauważyć ten fakt osoby, które to prawo tworzą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymujących się” oraz 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii, które stanowi załącznik numer 5 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że informacja o stanie realizacji uchwał, wniosków, interpelacji oraz 

wydanych zarządzeniach w II półroczu 2011 roku została przekazana radnym w formie 

pisemnej.  

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Odnosząc się do informacji z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Łobżenicy za II półrocze 

2011r. zapytała o sposób realizacji uchwały w sprawie bonifikat i wysokości stawek 

procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych. Zapytała jakie lokale zostały sprzedane      

i jakiej udzielono bonifikaty. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak  

Poinformował, że bonifikaty przyznawane są w wysokościach, które określone zostały przez 

Radę Miejską. Dodał, że są to informacje jawne i po sesji można się z nimi zapoznać. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Prosił aby w przyszłości tak obszerne materiały przekazywano radnym z dużo większym 

wyprzedzeniem pozwalającym na zapoznanie się z nimi.  

Informacja o stanie realizacji uchwał, wniosków, interpelacji oraz wydanych zarządzeniach w 

II półroczu 2011roku nie była omawiana na Komisjach Rady Miejskiej ponieważ zbyt późno 

została skierowana do radnych i zabrakło czasu na dokonanie szczegółowej analizy tych 

materiałów. 

Następnie podkreślił, że zadowalający jest fakt, że odpowiedzi na część wniosków                  

i interpelacje udzielane są przez Burmistrza na sesji w przedkładanym sprawozdaniu z 

działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że terminy komisji powinny być ustalane z dużo większym wyprzedzeniem 

wówczas materiały będą przygotowane i dostarczone radnym w odpowiednim czasie.  
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Ostatnie terminy komisji były uzgadniane na ostatnią chwilę, a niektóre komisje w ogóle nie 

uzgodniły swojego terminu posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Poinformował, że plany pracy Rady Miejskiej oraz Komisji Rady Miejskiej na rok 2012 

zostały przekazane Burmistrzowi w formie pisemnej, tematyka całorocznych prac Rady jest 

mu znana i prosił aby Burmistrz uwzględnił to w pracach swojego Urzędu. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Powiedział, że powyższą informację część radnych otrzymała w piątek, a pozostałe osoby w 

poniedziałek, najpóźniej we wtorek. Zaznaczył, że komisje mogą zapoznawać się  z 

materiałami także na swych posiedzeniach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zwrócił uwagę, że materiał był obszerny i wymagał czasu na przygotowanie.  Staraliśmy się 

aby informacja była przygotowana na czas, ale niektóre stanowiska z dużym opóźnieniem 

reagowały  i przekazywały informację do Biura Rady Miejskiej.  

Dodał, że jest to sprawozdanie półroczne, które służy radnym do dokonania refleksyjnej i 

oceny tych działań, które były, bo na bieżąco różne informacje i odpowiedzi są 

przekazywane.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Odnosząc się do wniosków Komisji Oświaty w sprawie Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami dla Miasta i Gminy Łobżenica zapytała czy Program został podany do publicznej 

wiadomości i w jakiej formie oraz czy Burmistrz powołał Zespół Koordynujący do realizacji 

tego Programu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że Zespół Koordynujący został już powołany. W skład zespołu wchodzą: 

Magdalena Gdaniec – przewodnicząca 

Wiesław Chwaliszewski – członek 

Wiesław Hektus – członek 
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Iwona Reinholz-Cynajek – członek 

Maria Szemiel – członek 

Następnie powiedział, że nie ma wiedzy czy Program został już wprowadzony na stronę 

internetową, jeśli nie to w najbliższym czasie zostanie to wykonane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że jest wprowadzony na stronie internetowej BIP w zakładce Uchwały Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała o kolejny wniosek dotyczący konieczności podjęcia starań mających na celu 

zapisanie w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Województwa Wielkopolskiego zadania 

dotyczącego budowy obwodnicy Łobżenicy. Odpowiedź jest lakoniczna tj. trwa monitoring 

tego zadania. Co się pod tym kryje? 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że w styczni 2011 roku wystosował pierwsze pismo do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Poznaniu w sprawie budowy obwodnicy Łobżenicy. Przedstawił w nim 

przesłanki, które warunkują działania w kwestii jej wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Wielkopolskiego. Potem były kolejne pisma. 

W grudniu poprzedniego roku do Urzędu Gminy wpłynęło pismo od Marszałka Jankowiaka, 

w którym napisał, że nie uwzględniono naszego wniosku ponieważ wiele inwestycji 

wcześniej zapisanych  do Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Wielkopolskiego  

nie zostało zrealizowane i było by absurdem wprowadzać kolejne zadania. Ponadto 

zaznaczył, że sprawa jest ważna i poczynione zostaną działania celem uwzględnienia tego 

przedsięwzięcia do Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Wielkopolskiego. 

Działania w dalszym ciągu będą przez Urząd prowadzone i monitorowane 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała na jakim etapie są prace nad przygotowaniem Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie 

Łobżenica. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński 

Poinformował, że w większości szkół została już przeprowadzona wizytacja. Przekazano 

dyrektorom ankiety, w celu ustalenia sytuacji oświaty w naszej Gminie oraz określenia 

potrzeb w poszczególnych placówkach oświatowych. 

Po dokonaniu analizy powyższych materiałów zostaną skierowane kolejne ankiety, tym 

razem do jednostek współpracujących z oświatą.  

Następną czynnością będzie stworzenie harmonogramu, który pozwoli spotkać się z 

zainteresowanymi stronami. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Odniosła się do Zarządzenia Burmistrza w  sprawie wdrożenia systemów rozwoju 

kompetencji kadr w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica. Zapytała czy system ten został już 

wdrożony. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

System ten wdrażany jest od kilku lat i będzie na stałe wprowadzony poprzez ocenę 

pracowników, ich wykształcenia, odbytych szkoleń i wszystkich spraw z tym związanych. 

Co dwa lata jest dokonywana ocena pracownika, która jest wpinana do jego akt. 

Dodał, że zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych pracownik, który otrzyma ocenę 

negatywna sam rozwiązuje umowę o pracę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie informację o stanie realizacji uchwał, 

wniosków, interpelacji oraz wydanych zarządzeniach w II półroczu 2011 roku. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym się”, 

głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację o stanie realizacji uchwał, 

wniosków, interpelacji oraz wydanych zarządzeniach w II półroczu 2011 roku, która 

stanowi załącznik numer 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki został przekazany radnym w formie pisemnej, 

był również omawiany na Komisjach Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Następnie otworzył dyskusje w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie 

projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymującym się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/98/2012 w sprawie 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, która stanowi 

załącznik numer 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok został 

przekazany radnym w formie pisemnej, był również omawiany na Komisjach Rady Miejskiej 

w Łobżenicy. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie 

projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymującym się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/99/2012 w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2012, która stanowi załącznik numer 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty 

adiacenckiej został przekazany radnym w formie pisemnej, był również omawiany na 

Komisjach Rady Miejskiej w Łobżenicy. 
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Dodał, że opłata adiacencka dotyczy spraw związanych z podziałem nieruchomości                  

i przeznaczeniem jej na cele użytkowe. Stawkę procentową opłaty adiacenckiej proponuje się 

ustalić w wysokości 15 % wzrostu wartości nieruchomości. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie 

projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymującym się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/100/2012 w sprawie, 

ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej, która stanowi załącznik 

numer 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła 

został przekazany radnym w formie pisemnej, był również omawiany na Komisjach Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie 

projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymującym się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/101/2012 w sprawie, 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła, która stanowi załącznik numer 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie  ustalenia regulaminu określającego zasady        

i tryb korzystania ze świetlic na terenie Gminy Łobżenica został przekazany radnym w formie 

pisemnej, był również omawiany na Komisjach Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady               

i tryb korzystania ze świetlic na terenie Gminy Łobżenica był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalne i Porządku 

Rady Miejskiej, członkowie pozytywnie go zaopiniowali, wskazując na konieczność 

uzupełnienia dokumentu o zasady wyboru gospodarza obiektu, sposobu zrekompensowania 

jego czynności związanych z nadzorem i odpowiedzialnością za obiekt oraz załączenie do 

projektu uchwały taryfikatora opłat za korzystanie z świetlic.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Wyjaśnił, że powyższy dokument określa główne zasady korzystania z świetlic, nie reguluje 

kwestii kosztów i odpłatności za użytkowanie tych obiektów. Szczegółowe ustalenia zostaną 

przygotowane przez Burmistrza zgodnie z sugestiami Komisji Rady, a także po 

przeprowadzonych konsultacjach z sołectwami i gospodarzami obiektów. Dodał, że na ternie 

Gminy są obiekty świetlicowe, w których można prowadzić działalność gospodarczą oraz 

świetlice, w których jest to wykluczone ze względu na dofinansowanie ich remontów 

środkami unijnymi. 

Świetlice powstawały i funkcjonują w różny sposób, a także różne organizacje w tych 

obszarach funkcjonują.  

Ta uchwała pozwala Burmistrzowi na podjęcie dalszych kroków w celu uregulowania kwestii 

dotyczących funkcjonowania świetlic na terenie Gminy. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

odczytał całe brzmienie projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymującym się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/102/2012 w sprawie, 

ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic na terenie 

Gminy Łobżenica , która stanowi załącznik numer 11 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie  przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin 

Krajny został przekazany radnym w formie pisemnej, był również omawiany na Komisjach 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Dodał, że powyższy projekt uchwały jest konsekwencją przygotowania Związku Gmin 

Krajny do możliwości przejęcia od Gminy Łobżenica zadań z zakresu gospodarki odpadami. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Dodał, że w projekcie uchwały został zapisany zakres działalności Związku Gmin Krajny w 

stosunku do nowo obowiązującej ustawy o odpadach. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

odczytał całe brzmienie projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów „wstrzymującym się”          

i głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/103/2012 w sprawie, 

przyjęcia zmiany Statutu Związku Gmin Krajny, która stanowi załącznik numer 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie  nieodpłatnego przejęcia na własność Gminy 

Łobżenica budynku stacyjno-mieszkalnego położonego przy ulicy Wyrzyskiej 28 w 

Łobżenicy został przekazany radnym w formie pisemnej, był również omawiany na 

Komisjach Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że Starostwo Powiatowe w Pile od dłuższego czasu czyni stara w celu 

przejęcia kolejki wąskotorowej. Zamysłem jest stworzenie spółki wspólnie z gminami, na 

których przebiegają linie kolejki i reaktywacja kolejki wąskotorowej jako atrakcji 

turystycznej. 
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Od kilku lat trwają czynności związane z przejęciem na rzecz Starostwa nieruchomości 

będących własnością Polskich Kolei Państwowych. 

Rada Miejska w Łobżenicy poprzedniej kadencji wyraziła wolę przystąpienia do powyższej 

spółki i aby kolejka przyjechała do Łobżenicy. Naszym warunkiem i zamiarem jest przejęcie 

budynku po byłej stacji wąskotorowej gdyż pozwoli to na prowadzenie działań turystycznych 

przez Gminę w chwili uruchomienia planowanego przedsięwzięcia, a także umożliwi 

uporządkować teren wokół budynku, który od dłuższego czasu psuje wizerunek tej części 

miasta.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w  Łobżenicy Robert Biskupiak 

Zapytał co stanie się po przejęciu tego budynku z lokatorami, którzy obecnie tam mieszkają. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że obiekt zostanie przejęty na mienie komunalne i lokatorzy tego obiektu staną 

się najemcami mieszkań komunalnych. 

Na działania turystyczne zostanie wykorzystane pomieszczenie, które obecnie nie jest 

zamieszkałe. 

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe 

brzmienie projektu uchwały w sprawie  nieodpłatnego przejęcia na własność Gminy 

Łobżenica budynku stacyjno-mieszkalnego położonego przy ulicy Wyrzyskiej 28                   

w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym się”          

głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/104/2012 w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia na własność Gminy Łobżenica budynku stacyjno-mieszkalnego 

położonego przy ulicy Wyrzyskiej 28 w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 13 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Łobżenica został przekazany radnym w formie pisemnej, był 

również szczegółowo omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. 
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Dodał, że jest to budynek po byłym internacie przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych          

w Łobżenicy. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy odczytał całe brzmienie 

projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 4 głosami „wstrzymującymi się”,          

głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę Nr XVII/105/2012 w sprawie 

przeznaczenia do zbycia nieruchomości stanowiących własność Gminy Łobżenica, która 

stanowi załącznik numer 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że w dniu 8 marca 2012r. do Biura Rady Miejskiej w Łobżenicy wpłynęło 

odwołanie od uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 24.02.2012r. w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Luchowie podpisane przez Radę Rodziców przy Szkole Podstawowej 

w Luchowie, do pisma dołączona została lista podpisów osób, którzy są przeciwni likwidacji 

placówki. 

Następnie powiedział, że radni otrzymali pełną dokumentację w tej sprawie, problem był 

również szczegółowo omawiany na Komisjach Rady Miejskiej. 

W dalszej części prosił Radcę Prawnego Urzędu Miejskiego Panią Gabrielę Reszkowską o 

przedstawienie aspektów prawnych dotyczących tej sprawy. 

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gabriela Reszkowska  

Poinformowała, że analizując treść pisma zatytułowanego jako odwołanie rozpatrywaliśmy je 

w kontekście artykułu 101 ustawy o samorządzie gminnym, który reguluje poniekąd sprawy 

trybu odwoławczego od uchwał podjętych przez Radę.  Przepis artykułu 101 stanowi, że 

każdy, czyj interes lub uprawnienie zostały naruszone uchwałą lub zarządzeniem podjętym 

przez organ gminy w sprawie z zakresu administracji publicznej może po bezskutecznym 

wezwaniu do usunięcia naruszenia zaskarżyć uchwałę do sądu administracyjnego.  

Następnie wyjaśniła, że wprawdzie w piśmie nie ma wprost sformułowania, że jest to 

wezwanie do  usunięcia naruszenia, bo niejako naruszenia prawa tutaj nie ma, natomiast 
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można się dopatrzeć, że osoby, które przygotowały to odwołanie poczuły się, że nie interes 

prawny lecz ich uprawnienia zostały naruszone. W tym kontekście można to pismo ocenić. 

Podkreśliła, że pod tym kątem wskazana uchwała musi zostać rozpatrzona przez Radę. 

Natomiast jakie były motywy podjęcia tej uchwały zarówno rodzice jak i radni dobrze 

wiedzą. 

Poinformowała, że wyjście z tej sytuacji jest dwojakie tj. można tą uchwałę przyjąć z mocy 

prawa bądź ewentualnie uchylić, jeśli radni przyjmą stanowisko Rady Rodziców Szkoły 

Podstawowej w Luchowie.  

Dodała, że sprawę mogli byśmy zostawić bez odpowiedzi, ale przyzwoitość nakazuje  nadać 

temu pismu rangę wezwania, o którym mowa w artykule 101 ustawy o samorządzie gminnym 

i w zależności od tego czy odwołanie będzie uwzględnione, czy też nie Radzie Rodziców 

przysługuje odwołanie do sądu administracyjnego.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Poinformowała, że Komisja Oświaty Polityki Społecznej Kultury i Ochrony Zdrowia Rady 

Miejskiej w Łobżenicy zapoznała się z odwołaniem od uchwały Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie i uważa, że odwołanie jest to kolejny 

apel rodziców o to żeby nie zamykano im placówki. Jest to apel do Rady, do radnych, którzy 

głosowali za zamknięciem szkoły. W uzasadnieniu rodzice piszą o problemach lokalowych, a 

także o Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie Łobżenica, która jest w trakcie opracowywania. 

Trudno im nie przyznać racji gdyż rzeczywiście taki dokument jest w trakcie tworzenia.  

Powiedziała, że przychyla się do stanowiska rodziców i apeluje po raz kolejny o wstrzymanie 

się z decyzją o zamknięciu Szkoły Podstawowej w Luchowie. Niebawem będzie Strategia, 

która być może wskaże miejsce dla tej szkoły.  

W dalszej części wypowiedzi zwróciła uwagę, że na chwilę obecną nie ma problemów 

lokalowych w placówkach oświatowych na terenie Gminy, ale za dwa lata gdy dzieci 

sześcioletnie pójdą do szkoły może się to zmienić.  Reforma oświaty planowana była na niż 

demograficzny, który można powiedzieć, że przeszedł już przez przedszkole  i obecnie zaczął 

się wyż demograficzny. Rodzi się pytanie czy rzeczywiście za dwa lata reforma, która miała 

się wstrzelić w niż demograficzny, nie wstrzeli się w wyż gdy sześciolatki i siedmiolatki 

pójdą do szkoły. W takiej sytuacji szkoła w Luchowie była by „wentylem bezpieczeństwa” do 

tej sytuacji. Kolejny raz apelowała do radnych, którzy głosowali za zamknięciem szkoły w 
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Luchowie aby wzięli pod uwagę powyższe kwestie i zagłosowali za zachowaniem powyższej 

placówki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że zgodnie z tym co wskazywała Pani Gabriela Reszkowska działanie to jest 

niejako działaniem samokontrolnym Rady.  

Odnosząc się do kwestii argumentów rodziców poruszonych w piśmie, powiedział, że na 

posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej przed sesją w miesiącu lutym zostały przedstawione 

wszystkie uwarunkowania organizacyjne i ekonomiczne łączące się z zamiarem likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Luchowie, ponadto na wątpliwości i zastrzeżenia radnych wyjaśnienia 

Burmistrza zostały przedstawione. 

Dodał,że na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej, które odbyły się przed obecną sesją nikt z 

radnych nie zgłosił zastrzeżeń co do braku informacji związanej z zamiarem likwidacji szkoły 

w Luchowie.  

Następnie zapytał, czy są pośród radnych osoby, które uważają, że nie otrzymały pełnej 

informacji i wyjaśnień  niezbędnych do podjęcia decyzji w tej sprawie. 

Otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej                 

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Powiedział, że popiera stanowisko Przewodniczącej Komisji Oświaty Zdzisławy Bosak. 

Wydajemy duże środki finansowe na opracowanie Strategii Oświaty Gminy Łobżenica. Ten 

dokument powinien być podstawą do debaty i planowania, być może okaże się, że jeszcze 

inna szkoła będzie musiała zostać zlikwidowana, gdyż jest to problem ogólny.  

Podziela również obawy i kłopot Pana Burmistrza w związku z środkami finansowymi, bo tak 

jak nam przedstawił  w swoim sprawozdaniu wpływy do budżetu gminy będą o ponad 

400 000 zł niższe na skutek zmniejszenia subwencji oświatowej oraz udziału w podatku 

dochodowym. 

Na koniec podkreślił, że Rada Miejska na ostatniej sesji podjęła intencyjną uchwałę w 

sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie i zapytał kiedy przewiduje się 

podjęcie ostatecznej uchwały o likwidacji szkoły.  

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że taka uchwała będzie przedłożona Radzie do rozpatrzenia w miesiącu maju. 
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Dyrektor GOOS Maria Klóska 

Potwierdziła powyższy termin dodając, że do końca maja w placówkach oświatowych 

prowadzony jest ruch kadrowy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Potwierdził, że uchwała, która została podjęta w miesiącu lutym nie decyduje o likwidacji 

szkoły w Luchowie, spowodowała ona rozpoczęcie procedur, których efektem będzie 

przygotowanie przez Burmistrza pod obrady Rady kolejnej uchwały mówiącej już o 

zamknięciu szkoły.  

Zagadnienie o zamiarze likwidacji placówki nie może być ponownie rozpatrywane przez 

Radę chyba, że ktoś z Państwa stwierdzi jakie zostały naruszone przepisy prawa                       

i uprawnienia. Dzisiaj rozpatrujemy pismo aby dać możliwość ewentualnego 

przedskargowego działania i wypełnienia określonych wymogów. 

Dodał, że zainteresowane osoby, które mają interes prawny mogą dochodzić swych praw 

przed niezależnym organem jakim jest sąd administracyjny. 

Rada jest uchwałą związana była ona wprowadzona pod obrady Rady z wniosku Burmistrza. 

Na podjecie przedmiotowej uchwały był określony przepisami prawa termin to jest do 29 

lutego 2012r. Uchwała jest w obrocie prawnym, a wyłączność do wyeliminowania jej z 

obrotu mają sąd administracyjny i Wojewoda Wielkopolski po stwierdzeniu naruszenia 

przepisów prawa. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Prosiła Burmistrza Łobżenicy o przedstawienie opinii Kuratorium Oświaty w sprawie 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie. 

  

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Na wstępie  powiedział: ”Celowość złożenia wniosku utwierdziła mnie dzisiaj, kiedy 

dowiedzieliśmy się, że subwencja oświatowa dla Gminy Łobżenica została zmniejszona o 

297 000 zł. Utwierdziło mnie to w przekonaniu, że bez radykalnych działań w oświacie, 

Gmina sobie nie poradzi. Nie otrzymując tej kwoty automatycznie dokładamy 2 000 000 zł do 

oświaty, a nie jak było to do tej pory 1 700 000zł”. 
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Następnie odczytał opinię Kuratorium Oświaty w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Luchowie, która stanowi załącznik numer 15 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał czy ktoś jeszcze z osób zgromadzonych na sali chciałby zabrać głos. 

 

Gus Magdalena 

Odnosząc się do informacji na temat możliwości korzystania przez dzieci z kółek 

zainteresowań powiedziała, że dotyczy to tylko dzieci mieszkających w Łobżenicy. 

Zaznaczyła, że dzieci z wiosek, które będą chciały skorzystać z zajęć pozalekcyjnych autobus 

nie dowiezie i rodzice będą musieli przywieść i odebrać je na własną rękę, bo innej 

możliwości nie ma.  

Ponadto odnosząc się do dowozów podkreśliła, że autobusy zatrzymują się tylko przy 

głównych drogach, dalej dzieci trzeba doprowadzać. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że problem z dojazdami jest tematem trudnym. Najlepiej jest gdy szkoła jest 

blisko domu i nie ma dowożenia dzieci. To jest zrozumiałe i to jest pewien mankament 

przeniesienia tej szkoły do Łobżenicy. Dojazd będzie musiał być dla większej grupy dzieci 

zorganizowany. Dodał, że te sprawy były przedmiotem rozmów radnych na komisjach mimo 

to uchwała została podjęta większością głosów.  

Kolejny raz przypomniał, że w dniu dzisiejszym rozpatrujemy wezwanie przedskargowe i w 

związku z tym prosił o skupieniu się nad tym jakie uprawnienia zostały naruszone podjętą 

uchwałą w sprawie likwidacji szkoły w Luchowie. To musimy jako Rada na obecnej sesji 

rozpatrzeć. 

My wszyscy dobrze wiemy, że podjęta uchwała nie decyduje o ostatecznym zamknięciu 

szkoły i jeszcze raz będziemy na ten temat dyskutować i w tej sprawie głosować. Oczywiście  

taka uchwała musi wcześniej zostać przez Burmistrza przedłożona Radzie Miejskiej.  Rada z 

własnej inicjatywy takiego dokumentu nie będzie podejmować.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Łobżenicy Edward Starszak zapytał:” Czy ktoś z Państwa Radnych uważa, że nastąpiło 

naruszenie uprawnień i naruszenie prawa w tej sprawie”.  
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła decyzję o nieuwzględnieniu 

wezwania do usunięcia w uchwale Nr XVI/91/12 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia      

24 lutego 2012 roku naruszenia praw i uprawnień. 

 

Na konie poinformował, że Rada Miejska w Łobżenicy udzieli osobom kierującym odwołanie 

pisemną odpowiedź, ponadto osobom tym przysługuje skarga na uchwałę Rady Miejskiej     

Nr XVI/91/12 do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu w terminie 30 dni od 

doręczenia pisma. 

 

Ad. 19 

Iwona Reinholz-Cynajek 

Wnioskowała o dosianie trawy na obrzeżach boiska „Orlik” od strony ulicy Mickiewicza, a 

także w Parku Miejskim. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że na skutek mrozów trawa w wielu miejscach wymarzła. Czekamy na 

rozpoczęcie okresu wegetacji aby ustalić miejsca, w których należy dosiać trawę. 

 

Iwona Reinholz-Cynajek 

Wnioskowała o naprawę nawierzchni drogowej na ulicy Pawła Szczuki w miejscowości 

Łobżenica. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że w budżecie na rok 2012 zostały uwzględnione środki na renowację ulicy 

Pawła Szczyki.  

Przed przystąpieniem do inwestycji wskazane było by wyburzenie budynku przy Ośrodku 

Zdrowia. Trwają rozmowy z mieszkańcami tego obiektu w celu przeniesienia ich do lokali 

zamiennych. 

 

Iwona Reinholz-Cynajek 

Wnioskowała o postawienie znaku zakazu zatrzymywania i postoju na ulicy Powstańców do 

ulicy Sportowej i na ulicy Sportowej od ulicy Powstańców do ulicy Mickiewicza                    

w miejscowości Łobżenica. Kierowcy parkują samochody bardzo blisko skrzyżowań co 

utrudnia przejazd dużym pojazdom. 
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Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Jest to droga wojewódzka, wniosek zostanie skierowany do Zarządu Dróg Wojewódzkich       

w Poznaniu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej        

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Wnioskował o wygospodarowanie w budżecie gminy środków finansowych na remont 

schodów prowadzących z Parku Miejskiego na bulwar nadrzeczny. 

Obecne schody są w bardzo złym stanie technicznym i zagrażają bezpieczeństwu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że remont schodów nie wystarczy, muszą one być całkowicie przebudowane. 

Wysokość i szerokość stopni musi zostać dostosowana do obowiązujących norm, a to wiąże 

się z znacznymi środkami finansowymi.  

W przypadku pojawienia się wolnych środków finansowych zadanie będzie rozważane. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej        

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Wnioskował o postawienie znaku zakazu zatrzymywania i postoju na odcinku drogi od ulicy 

Olszowej do Placu Wolności po prawej stronie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Jest to droga wojewódzka, wniosek zostanie skierowany do Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Poznaniu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej        

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Na jakim etapie są prace związane z przejęciem Placu Zwycięstwa w miejscowości 

Łobżenica? 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Starostwo Powiatowe w Pile zaakceptowało przedłożony przez Gminę projekt. Obecnie 

wykonywany jest podział nieruchomości. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej        

i Porządku Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Mojsiewicz 

Kiedy Gmina przystąpi do rewitalizacji Placu Zwycięstwa i Placu Wolności oraz przyległych 

ulic? 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że w niedługim czasie zostanie ogłoszony przetarg na rewitalizację  Placu 

Zwycięstwa i Placu Wolności. Realizacja inwestycji będzie rozłożona na dwa lata tj. rok 2012 

i 2013. 

 

Zastępcę Burmistrza Tadeusza Perlińskiego 

Dodał, że Pan Burmistrz wystąpi z wnioskiem do Rady Miejskiej o podjęcie uchwał w 

sprawie przyjęcia zobowiązań na rewitalizację Placu Zwycięstwa i Placu Wolności. Obecnie 

na inwestycję uwzględniona została kwota w wysokości 400 tyś zł, a przewidywany koszt 

rewitalizacji dwóch placów jest dużo wyższy. 

Podkreślił, że korzystniejsze pod względem finansowym będzie ogłoszenie przez Gminę 

przetargu na remont dwóch placów jednocześnie, niż każdego z osobna. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Na jakim etapie jest sprawa dotycząca likwidacji napowietrznej linii energetycznej na Osiedlu 

600-lecia i Osiedlu Słonecznym (dotyczy złożonej petycji) oraz czy została już podpisana 

umowa z Operatorem ENEA na dostawę energii elektrycznej? 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że spotkanie z przedstawicielem Firmy ENEA w sprawie podpisania umowy 

na dostawę energii elektrycznej odbędzie się w dniu 6 kwietnia 2012r. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Polityki Społecznej, Kultury i Ochrony Zdrowia 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Zdzisława Bosak 

Zapytała kiedy odbędzie się spotkanie Komitetu Obchodów 700-lecia Łobżenicy. 

Następnie zwróciła uwagę na konieczność rozważenia możliwości podniesienia stawek 

wynagrodzenia strażaków za akcje. 
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Jest to jedna z lepszych jednostek w okolicy, a ich stawka wynosi obecnie 12 zł/h, gdzie 

sąsiednia Gmina Wysoka ustaliła stawkę dla swoich strażaków w wysokości 20zł/. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Poinformował, że średnia stawka wynagrodzenia strażaków za akcje w północnej  

wielkopolsce wynosi 10-12zł/h. 

Są tylko 2 gminy na 5 powiatów gdzie stawka jest wyższa tj. Gmina Wieleń i Gmina Wysoka. 

Obecne stawki nie są niskie, są na podobnym poziomie jak w gminach ościennych. Jeśli będą 

wolne środki finansowe to zostaną one podniesione  o  2-3 zł ale nie do poziomu 20zł.  

Bliższe informacje w tym temacie zostaną przedstawione na najbliższych posiedzeniach 

Komisji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak 

Kolejny raz przypomniał o zbiórce pieniędzy, na sztandar dla Szkoły Podstawowej                 

w Dźwiersznie Małym, która prowadzona jest w Biurze Rady Miejskiej. 

Następnie odczytał pismo dotyczące podjęcia akcji w zakresie szacowania szkód w uprawach 

rolnych wyrządzonych na skutek mrozów, które stanowi załącznik numer 16 do niniejszego 

protokołu. 

Przedstawił prośbę Komitetu Budowy Pomnika Żołnierzy II Armii WP w Poznaniu o 

udzielenie dotacji lub przekazanie darowizn, które pozwolą pokryć koszty budowy pomnika 

na poznańskiej Cytadeli, która stanowi załącznik numer 17 do niniejszego protokółu.  

Poinformował o konkursie organizowanym przez Starostę Pilskiego pn. Sołtys Roku Powiatu 

Pilskiego, pismo w tej sprawie stanowi załącznik numer 18 do niniejszego protokołu. 

Odczytał pismo dotyczące ”Apelu w 30 rocznicę stanu wojennego” internowanych                   

i represjonowanych z terenu byłego województwa pilskiego, które stanowi załącznik      

numer 19 do niniejszego protokołu. 

Na koniec poinformował o konieczności złożenia przez Radnych Rady Miejskiej w 

Łobżenicy oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia 2012 roku. 

 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Sp. z o.o. 

Kazimierz Wasiak 

Apelował do mieszkańców Gminy o nie dokonywanie zrzutów do kanalizacji nieczystości, 

których nie wolno odprowadzać za pośrednictwem kanalizacji sanitarnej. W ostatnim czasie 
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prawdopodobnie wpuszczono gnojowicę, która doprowadziła do wypłynięcia bakterii, 

zakłócenia cyklu oczyszczania ścieków i poniesienia przez Zakład znaczących środków 

finansowych na przywrócenie oczyszczalni do należytego funkcjonowania i osiągnięcia 

właściwych parametrów.  

Podkreślił, że w przypadku ustalenia celowego działania w zakresie odprowadzania do 

kanalizacji  nieczystości innych niż komunalne nałożona zostanie kara z urzędu w wysokości 

10 000zł i obciążenie sprawcy kosztami poniesionymi przez Zakład. 

Poinformował, że kanalizacja sanitarna przeznaczona jest tylko i wyłącznie do odprowadzania 

ścieków komunalnych, nie można do niej odprowadzać gnojowicy. Możliwe jest 

odprowadzanie ścieków przemysłowych ale tylko po uprzednim zgłoszeniu i zbadaniu oraz 

ustaleniu warunków dostawy. 

 

Radny Rady Powiatu w Pile Stanisław Jendrzejewski 

Poinformował, o możliwości usuwania tam wybudowanych przez bobry na rowach 

usytuowanych na terenie prywatnych gospodarstw. Nie będzie to rodziło żadnych skutków 

prawnych. 

Natomiast w przypadku gdy tamy powstaną na wolnych odcinkach rowu, a będą zagrażały 

uprawą można złożyć wniosek o ich usuniecie ze wskazaniem podmiotu właściwego. 

Każdy właściciel posesji, na której bobry poczyniły szkody może się zwrócić do 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z wnioskiem o dokonanie odstrzału bobrów        

i likwidację tam. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady Miejskiej Edward Starszak oraz Burmistrz Łobżenicy 

Eugeniusz Cerlak złożyli życzenia  z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

Ad. 21 

W związku z wyczerpanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Edward 

Starszak o godzinie 15:40 zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Protokółowała:       Przewodniczył: 

(-) Anna Jankowska       (-) Edward Starszak 

 

 


